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1.  

Návrh uznesenia 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača  

nesúhlasí 

so zámerom Bratislavského samosprávneho kraja zrušiť SOŠ Hotelových služieb a obchodu 

Na pántoch 9. 

 

2. Dôvodová správa 
 

Už 31.03.2023 sa má na zastupiteľstve Bratislavského samosprávneho kraja rozhodovať o 

zrušení SOŠ Hotelových služieb a obchodu Na pántoch 9. Podľa pripravených materiálov sa 

v dôvodovej správe neuvádza, aký zámer má Bratislavský samosprávny kraj s budovou celej 

školy ako aj s jej areálom. 

Táto stredná odborná škola patrí do katastrálneho územia Bratislava – Rača, preto považujeme 

za vhodné, aby sa k predmetnému zámeru vyjadrilo aj miestne zastupiteľstvo Bratislava-Rača. 

S takýmto unáhleným rozhodnutím máme už v Rači negatívnu skúsenosť, kedy došlo v roku 

2007 k zrušeniu základnej školy Plickova. Budova školy sa nechala schátrať a stálo nás veľa 

námahy a investovaných finančných prostriedkov, aby sme vedeli zabezpečiť jej rekonštrukciu 

a pokryť tak potreby primárneho vzdelávania pre deti našich obyvateľov. Faktom zostáva, že 

to bola práve SOŠ Hotelových služieb a obchodu, ktorá nám tento školský rok poskytla 

priestory pre umiestnenie našich prvákov a bez tejto pomoci by sme nevedeli pokryť dopyt zo 

strany rodičov o umiestnenie žiakov v základných školách v katastri Rače.  

Vzhľadom na plánovanú enormnú výstavbu nielen v Bratislave, ale aj v priľahlých satelitoch, 

so zreteľom na demografický vývoj, môžeme predikovať, že v nasledujúcich rokoch nebudú 

zvyšné školy kapacitne pokrývať potreby študentov so záujmom študovať na stredných 

odborných školách. Takto závažnému rozhodnutiu by mala predchádzať široká verejná, ale 

hlavne odborná diskusia, čo sa v tomto prípade nestalo. 

 
 


